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ElŖre nem l§that· folyamatot, lassul§st hozott a 

koronav²rus terjed®se kapcs§n hirdetett v®sz-

helyzet ®s a terjed®s m®rs®kl®s®t c®lz· sz§mos 

korl§toz§s a NYMTIT ®let®ben is. 

- Azt mondhatjuk, hogy gyakorlatilag sok, a t§rsu-

l§s tºbb mint egy ®vtizedes mŤkºd®se sor§n meg-

szokott tev®kenys®g §ll.. A megszokott rendezv®-

nyeink kºz¿l el kellett halasztanunk a Niels Bohr 

fizika-k®mia vet®lkedŖt, ®s m®g sz§mos di§kokhoz, 

illetve felnŖttekhez sz·l· kºzºss®gi vagy hagyo-

m§nyŖrzŖ esem®nyt. Rem®nyeink szerint azonban 

nem v®gleg, ugyanis a v®szhelyzet elm¼l§s§t kºve-

tŖen lehet m®g lehetŖs®g¿nk bep·tl§sukra ï mondta 

Kov§cs GyŖzŖ, a t§rsul§s elnºke. 

Mint a telep¿l®si kºzºss®g vezetŖje t§j®koztatott, a 

legfontosabb k®rd®sekben telefonon tartj§k a kap-

csolatot a polg§rmesterekkel, a t§rsul§si k¿ldºttek-

kel, ®s amennyiben elh¼z·dna a jelenlegi §llapot, 

felmer¿lt annak is az ºtlete, hogy megteremtik a 

lehetŖs®g®t, hogy videokonferenci§k seg²ts®g®vel 

l®tes²tsenek f·rumot az online kapcsolattart§sra. 

Ebben, illetve a legfontosabb operat²v ¿gyekben 

egyeztetnek az RHK Kft. illet®keseivel. 

EgyelŖre nincs dºnt®s a t§rsul§s tagjainak idei ta-

nulm§ny¼tj§r·l sem. Ann§l is ink§bb, hiszen a ki-

szemelt br¿sszeli GMF-konferencia okt·berben 

lesz, addig m®g sokat v§ltozhat a v²rushelyzet nem-

csak Magyarorsz§gon, hanem Eur·p§ban is. 

A v²rus igaz²tja most a t§rsul§s munk§j§t 
K®sŖbb dºntenek az idei szakmai ¼t, a br¿sszeli GMF-konferencia sors§r·l is  

A tartalomb·l 

Nemcsak a maszkra b²zzuk a v®delmet   2. o. 

Ćllami kit¿ntet®s ®s d²j az RHK Kft.-n®l   43. o. 

Akik a bizalmat ellenŖrz®sekkel ®p²tik   5. o. 

¥nzetlen seg²ts®g az NYMTIT-tŖl   7. o. 

Kiosztott§k az Ă£v kºrzeti megb²zottjaò elismer®st   8. o. 


